
 
Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! 
 
 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 18 grudnia 
2008 roku do dnia 20 stycznia 2009. 

W tym czasie odbyły się trzy posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I.  W zakresie spraw finansowych:  
 

1. Burmistrz Barlinka przeanalizował protokół z kontroli NIK. Zobowiązał Kierowników do 
uwzględnienia zaleceń i uwag zawartych w przedmiotowym protokóle.  

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dziedzice z prośbą o 
dofinansowanie organizacji zabawy mikołajkowej w kwocie 600,00 zł. Pozytywnie 
rozpatrzył wniosek i przyznał wnioskowaną kwotę. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z kosztorysem połoŜenia posadzki w kościele zabytkowym 
w Dzikowie o pow. 200 m, przedłoŜony przez Parafie Rzymsko - Katolicką p.w. św. 
Antoniego z Padwy w Mostkowie. Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie w 
Księdzem Proboszczem w/w Parafii, celem analizy wniosku. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Swadzim z prośbą o 
dofinansowanie zakupu namiotu w kwocie 480,00 zł. n Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Mostkowo o dofinansowanie 
zakupu wzmacniacza audio w kwocie 2000,00 zł. Burmistrz rozpatrzył wniosek 
negatywnie. Zakup wzmacniacza nie został uwzględniony w planie na 2008 rok. 
Wzmacniacz znajduje się w SP Mostkowo, z którego sołectwo moŜe równieŜ korzystać, 
gdyŜ jest to majątek gminny, o czym Burmistrz informuje sołtysa. 

6. Burmistrz Barlinka zobowiązał RF do przygotowywania i przedstawiania raz na pół roku 
raportów o wszelkich zaległościach płatniczych. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołtysa Lutówka z prośbą o zakup stołu do 
tenisa stołowego na świetlicę wiejską w Lutówku. Koszt stołu to 650,00 zł z VAT. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek i przyznał wnioskowana kwotę. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Jarząbki z prośbą o dofinansowanie 
w kwocie 800,00 zł na poczęstunek za wieniec doŜynkowy, wywóz gruzu i równanie dróg 
w sołectwie oraz kulig i rozgrywki w tenisa dla młodzieŜy. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek i przyznał wnioskowaną kwotę. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem RGM.VI. o wpisanie do budŜetu na 2009 rok 
wykupienie sieci wodnokanalizacyjnej od p. Skałeckich. Wyraził zgodę na powyŜsze i 
postanowił zabezpieczyć środki. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Klubu Szachowego o dodatkowe 3.000,00 
zł. Pozytywnie rozpatrzył wniosek i postanowił wprowadzić do budŜetu na 2009 rok. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP Nr 1 o dofinansowanie dojazdu dzieci na 
zimowiska z Barlinka do Choszczna i z powrotem. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek i wyraził zgodę na dofinansowanie, jednocześnie przekazał wniosek do ROś. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją PG Nr 1 w Barlinku o wykorzystaniu 
środków z rezerwy. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedsiębiorstwa Wodno - Kanalizacyjnego 
Płonia o wpisanie do budŜetu na 2009 rok na sfinansowanie dokumentacji na budowę 
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stacji uzdatniania wody w m. Nowa Dziedzina. Burmistrz postanowił wpisać do budŜetu 
na 2009 rok środki na w/w zadanie. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z preliminarzem kosztów z Zachodniopomorskiego 
Okręgowego Związku Orientacji Sportowej w Pełczycach. Postanowił zorganizować 
spotkanie z przedstawicielami Związku. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją SP Nr 1 o wykorzystaniu środków z rezerwy 
remontowej. 
 
 
II.  W zakresie spraw inwestycyjnych: 
 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami dot. toku przygotowania dokumentacji 

dotyczącej projektów na budowę sieci wodno - kanalizacyjnej w gminie. Burmistrz 
zapoznał się z projektem umowy z Panem J. Sobczyńskim "Eko Consult" z siedzibą w 
Chwalęcicach, który wykona opracowania niezbędne do uzyskania decyzji 
środowiskowych dl planowanych przez Zamawiającego przedsięwzięć w zakresie 
gospodarki wodno - ściekowej w aglomeracji Barlinek i aglomeracji Moczkowo. 
Zaopiniował go pozytywnie i postanowił zawrzeć przedmiotową umowę. Jednoczenie 
postanowił zorganizować spotkanie z wykonawcą. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z aneksem Enei do umowy na eksploatację i 
konserwację oświetlenia. Wzrost cen na rok 2009 wyniesie 11.791,92 zł rocznie. 
Burmistrz postanowił podpisać przedmiotowy aneks. 

      Jednocześnie Burmistrz zapoznał się z umową dot. udostępniania słupów 
oświetleniowych dla mocowania iluminacji świątecznej. Koszt 53 zł brutto/h 
ponosiłby wykonawca, czyli PGK Sp. z o.o. w Barlinku, co naleŜy wskazać w 
umowie. Burmistrz pozytywnie zaakceptował przedmiotową umowę. Burmistrz podjął 
decyzję, aby w przyszłym roku rozszerzyć doświetlenie świąteczne o ul. 1-go Maja w 
Barlinku. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o. o. w Barlinku dot. 
wykonania utwardzenia placu przy kaplicy. Burmistrz negatywnie rozpatrzy wniosek, 
brak jest środków finansowych. Wniosek zostanie rozpatrzony w roku 2009. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją składu komisji na przetarg 
nieograniczony "Budowa oświetlenia drogowego w Moczkowie, Laskówku i 
śelicach". Skład Komisji to: Janusz Zubyk, Kamila Rogut - Szkudlarek, Renata 
Wolniak. Burmistrz zaakceptował w/w skład. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy systemu monitoringu 
miejskiego. Postanowił zawrzeć stosowne umowy na rozliczenie energii z zarządcami 
nieruchomości, na których zamontowane są kamery. Jednocześnie zaakceptował 
zakup tablic od firmy LIRF ze Strzelec Krajeńskich i postanowił zlecić ich wykonanie. 
Koszt usługi wraz z zakupem słupków to kwota 1.032,12 zł brutto. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na budowę ścieŜki rowerowej do Krzynki. 
Najkorzystniejszą ofertą na wykonanie dokumentacji projektowej na w/w zadanie była 
oferta firmy RAMIKO Kinga Ostaszewska z Jenina za cenę 33.500,00 zł. Burmistrz 
przyjął przedmiotową ofertę i postanowił zawrzeć stosowną umowę. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wykonania weryfikacji uŜytkowników 
działki nr 77/4 obr. Dzikówko. Burmistrz postanowił uregulować stan prawny i zlecił 
weryfikację uŜytkowników działki nr 77/4 obr. Dzikówko. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem wykonawcy robót dot. drogi Równo - 
Laskówko o nie naliczanie kar umownych w okresie zawieszenia robót. Burmistrz 
postanowił poinformować wnioskodawcę, iŜ Gminę wiąŜe umowa, która nie 



 3 

przewiduje trybu odstąpienia od naliczania kar. W związku z czym wniosek zostaje 
rozpatrzony negatywnie. Ewentualne uwzględnienie uwag moŜemy rozpatrywać po 
zakończeniu zrealizowania zadania. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o zagospodarowanie i 
ograniczenie ruchu pojazdów na nieruchomości gminnej działka nr 148/14 obr 2 
Barlinka przy ul. RóŜanej. Burmistrz negatywnie rozpatrzył wniosek. Jednocześnie 
polecił RI przygotowanie koncepcji zagospodarowania określonych terenów 
niezbędnych dla dostępu do garaŜy oraz pozostałych umoŜliwiających parkowanie 
przy ul. RóŜanej. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o udostępnienie 
nieruchomości, działka nr 8 w m. Osina w celu wbudowania mediów - sieci 
wodociągowej i energetycznej. Burmistrz wyraził zgodę na udostępnienie terenu 
celem wykonania wskazanych mediów. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze zgłoszonym przez mieszkańca Barlinka wnioskiem 
dot. stłuczonej oprawy lampy przy ul. Jeziornej. Burmistrz postanowił zlecić zakup 
nowych opraw oświetleniowych przy ul. Jeziornej, celem wymiany stłuczonych 
opraw. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Zakładu Usługowo Handlowego 
Ogólnobudowlanego "PT" z Barlinka z prośbą o przedłuŜenie terminu wykonania 
zadania pn: "Termomodernizacja Szkoły Podstawowej Nr 1 w Barlinku" do dnia 
31.03.2009 roku. Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z wykonawcą, celem 
omówienia i uzgodnienia terminu zakończenia prac. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na ogłoszenie dot. zlecenia pełnienia 
funkcji inspektora nadzoru oraz doradcy technicznego na zadaniu pn: " Budowa 
promenady spacerowo - rowerowej wraz z zagospodarowaniem terenu nad Jeziorem 
Barlineckim na cele turystyczno - rekreacyjne". Wpłynęło 4 oferty. Burmistrz wybrał 
ofertę najkorzystniejszą Projekty i Nadzory Budowlane W. Krasowski na kwotę 
12.240,00 zł brutto i postanowił zawrzeć stosowna umowę. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zniszczenia drogi w m. Płonno nr 
działki 291/1 przez firmę RolSar Sp. z o. o. z Sarnika, gdzie właściciel nie wyraził 
zgody na wydanie przedmiotowego terenu. Burmistrz postanowił poinformować 
właściciela przedmiotowej firmy, iŜ z brakiem woli przekazania drogi na majątek 
gminy, Gmina wystąpi o wznowienie granic i odbudowę drogi, przy czym wszelkimi 
poniesionymi kosztami obciąŜy firmę RolSar Sp. z o. o. z Sarnika. 

15.  Burmistrz Barlinka postanowił zlecić firmie "Eko - Consult" J. Sobczyński z siedzibą 
w Chwalęcicach wykonanie niezbędnych procedur oceny oddziaływania na 
środowisko (karty informacyjne przedsięwzięcia) do projektu Promenady nad 
Jeziorem Barlineckim. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedsiębiorstwa InŜynieryjno 
Sanitarnego KRENON z Gorzowa Wlkp. z prośbą o przesunięcie terminu wykonania 
zadania " Budowa ujęcia wody i wodociągu w Moczydle". Burmistrz wyraził zgodę i 
przesunął termin wykonania zadania do 30 marca 2009 roku. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Zakładu Ogólnobudowlanego PT 
Tadeusz Przybyłek z Barlinka z prośbą o przesuniecie terminu wykonania zadania 
pn;" Termomodernizacja SP Nr 1 w Barlinku". Burmistrz wyraził zgodę na 
przesunięcie terminu do dnia 31 marca 2009 roku. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją Enea o podwyŜce cen. Postanowił 
wystosować pisma do firm działających na rynku, czy są zainteresowane wzięciem 
udziału w przetargu na dostawę prądu. 
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19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy linii oświetleniowych w 
Moczkowie. Postanowił, Ŝe rozbudowa linii oświetleniowych w Moczkowie od 
budynku nr 21 do 24 oraz od budynku 27 do 29 będą wykonane w linii kablowej. 
Wyraził równieŜ zgodę na odpłatne przekazanie nowowybudowanych urządzeń na 
majątek Enea. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. przetargu na budowę cmentarza 
komunalnego w Barlinku (etap I). Postanowił rozszerzyć skład komisji przetargowej o 
osoby: Kamila Rogut Szkudlarek i Renata Wolniak. W celu wyboru inspektora 
nadzoru dla w/w inwestycji Burmistrz postanowił ogłosić przetarg nieograniczony. 
Przyjął skład komisji przetargowej w osobach: J. Zybyk, K. Rogut - Szkudlarek, R. 
Wolniak. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przetargu nieograniczonego na 
„Budowa oświetlenia drogowego w Moczkowie, Laskówku i śelicach”. W celu 
wyboru inspektora nadzoru dla w/w inwestycji Burmistrz postanowił zamieścić 
stosowne ogłoszenie na stronie internetowej.  

22. Burmistrz zapoznał się z prośbą firmy AFIX ze Szczecina o przesuniecie terminu 
prezentacji wstępnej koncepcji zagospodarowania parku w Mostkowie (dokumentacja) 
na 15 stycznia 2009 roku. Burmistrz wyraził zgodę na przesunięcie w/w terminu. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem firmy GOMETAL serwis s.c. dot. 
odstąpienia od umowy zawartej w dniu 9 lipca 2007 roku. Burmistrz postanowił 
zorganizować spotkanie z firmą GOMETAL serwis s.c., celem wyjaśnienia i podjęcia 
stosownych decyzji. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją przesłaną z Urzędu Marszałkowskiego 
ze Szczecina dot. braku moŜliwości uzyskania dofinansowania z FOGR -u zadania 
"Przebudowa drogi Równo - Laskówko". 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych w spr. zmiany 
zabezpieczenia umowy nr RI.IV.7023/14/07 z dnia 31 stycznia 2008 roku. Burmistrz 
postanowił poinformować wnioskodawców, iŜ ustanowienie hipoteki na działce 
budowlanej nr 339/10 obr. Moczkowo w zamian za uwolnienie hipoteki z działki 
339/6 obr. Moczkowo moŜliwe będzie w sytuacji, gdy wartość nowo ustanowionej 
hipoteki będzie co najmniej równa co do wartości hipoteki ustanowionej na 
nieruchomości o nr ewidencyjnym 339/6 obr. Moczkowo gm. Barlinek. 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem mieszkańców ul. Sosnowej z uwagami dot. 
ustaleń ze spotkania w dniu 16.grudnia 2008 r. Burmistrz postanowił zorganizować 
spotkanie z mieszkańcami ul. Sosnowej celem wyjaśnienia uwag i podjęcia decyzji. 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem w spr. wyraŜenia zgody na korzystanie z 
drogi wewnętrznej nr działki 96/24, 96/25 przy ul. Św. Bonifacego, celem dojazdu do 
nowo wydzielonych działek. Po analizie rozpatrzył wniosek pozytywnie i wyraził 
zgodę na powyŜsze. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami złoŜonymi przez Enea Operator w celu 
uzgodnienia trasy przyłącza energetycznego nn - 04 kv przy ul. Flukowskiego i ul. 
Sportowej oraz w m. Stara Dziedzina i OŜar. Burmistrz pozytywnie uzgodnił przebieg 
w/w trasy w miejscach, gdzie jest droga publiczna. Natomiast trasa przyłącza w m. 
Stara Dziedzina i OŜar skierował stosowny projekt uchwały w przedmiotowej sprawie 
do Rady Miejskiej. 

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Multimedia Polska w spr. uzgodnienia 
trasy kanalizacji teletechnicznej przy ul. 31 Stycznia. Postanowił skierować stosowny 
projekt uchwały w przedmiotowej sprawie do Rady Miejskiej, po czym zawrzeć 
odpowiednią umowę. 
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30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wyraŜenie zgody na 
wykonanie zjazdu z drogi wewnętrznej nr dz. 85/1 w m. Osina celem dostępu do 
nieruchomości działka nr 87/5. Burmistrz wyraził zgodę na wykonanie 
przedmiotowego zjazdu. 

31. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wyraŜenie zgody na 
zmianę trasy linii napowietrznej w m. Osina nad drogą gminną. Burmistrz po analizie 
pozytywnie rozpatrzył wniosek i wyraził zgodę na przedmiotowe. 

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy Sprint Sp. z o.o. Szczecin na 
wykonanie przyłącza telekomunikacyjnego w pasie drogowym ul. Paderewskiego. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek i wyraził zgodę na powyŜsze. 

33. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem RGM dot. postępowania w sprawie 
ustalenia warunków zabudowy - zmiana sposobu uŜytkowania lokalu mieszkalnego 
przy ul. Sądowej 3. Po analizie Burmistrz zobowiązał RGM do przedstawienia 
szczegółów, jakie elementy architektoniczne będą znajdować się poza linią zabudowy 
i w jakim stopniu będą ingerować (zajmować) pas drogi - chodnik. 

34. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o ustawienie znaku 
drogowego dla osób niepełnosprawnych na drodze gminnej w m. Swadzim. Burmistrz 
negatywnie rozpatrzył wniosek i nie wyraził zgodę na powyŜsze. 

35. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. realizacji inwestycji w 2009 roku 
"Moje boisko 2012" - budowa zespołu boisk sportowych przy PG Nr 1 ul. Leśna 10. 
Burmistrz postanowił zabezpieczyć w budŜecie Gminy na rok 2009 środków na 
realizację przedmiotowej inwestycji. Zobowiązał RI do złoŜenia stosownego wniosku 
i przedłoŜenia Skarbnikowi Gminy. 

36. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zawarcia umowy partnerskiej z Gmina 
Dębno jako liderem w spr. przystąpienia do realizacji projektu w ramach PO Kapitał 
Ludzki, działanie 5.2. Wznowienie potencjału administracji samorządowej oraz 
przekazanie stosownego projektu uchwały w przedmiotowej sprawie do Rady 
Miejskiej. Burmistrz postanowił skierować stosowny projekt uchwały w 
przedmiotowej sprawie do Rady Miejskiej. 

37.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. listy zespołów reprezentujących 
Barlinek na spotkaniu 3 stronnym w Eksjo w maju 2009 roku ( Feeling, cheerleaderki 
z PG Nr 1, orkiestra dęta + solistka, 2 filmowców, zdobywców nagrody za film "Jeden 
strzał", oraz delegacja z Urzędu Miejskiego i BOK). 

38. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. odpowiedzi na zapytanie cenowe do 
przewoźników autokarowych na obsługę autokarową na 2009 rok (4 zaplanowane 
wyjazdy: Schneverdingen, Eksjo, Prenzlau, Courrieres. Łączna suma zamówienia ok. 
20 tyś zł.). Jedna firma dala odpowiedz i zaproponowała cenę akceptowalną 3,80 
zł/km. Burmistrz postanowił podpisać umowę na cały rok z w/w przewoźnikiem, by 
mieć gwarancję dostępności przewoźnika. 

 
 

     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. uchwały nr 6/2007 Wspólnoty 
Mieszkaniowej nieruchomości połoŜonej w Barlinku przy ul. Lipowej 9 z dnia 
16.11.2007 r w spr. nabycia nieruchomości gruntowej działki nr 576/17 i 576/35. Po 
analizie Burmistrz postanowił poinformować właściciela działki sąsiedniej o 
moŜliwości zbycia na jego rzecz gruntu, na którym znajdują się ruiny budynku, w celu 
poprawienia zagospodarowania działki nr 575, z prośbą o pisemne wypowiedzenie się 
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w sprawie. W przypadku negatywnego stanowiska, zbycie całego terenu moŜe 
nastąpić na rzecz Wspólnoty. 

2.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. toku postępowania w sprawie realizacji 
uchwał Rady Miejskiej w Barlinku w sprawie procesu sprzedaŜy całego terenu miedzy 
ul. Tunelową, 1 Maja, Niepodległości i "Przeskok" w Barlinku. Po analizie Burmistrz 
postanowił przygotować całość przedmiotowego terenu do wydzierŜawienia pod 
ewentualne parkingi. Jednocześnie zobowiązał RG do konsultacji z architektem w spr. 
zagospodarowania w/w terenu. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z procesem sprzedaŜy działki ozn. w ewidencji 
gruntów nr 560/8 o pow. 0,0587 ha połoŜonej w Barlinku przy ul. Bocznej na rzecz 
Wspólnoty Mieszkaniowej Boczna 7 w związku z odpowiedzią BTBS na temat 
wykonania dojazdu do Wspólnoty Mieszkaniowej Boczna 9. BTBS po ponownym 
przeanalizowaniu wykonania wjazdu, poinformowało o nowym zakresie prac i 
określiło koszt wykonania udroŜnienia na kwotę 5.000,00 zł. Burmistrz wyraził zgodę 
na wykonanie przedmiotowego zadania, przy czym BTBS Sp. z o.o. wykona 
udroŜnienia na swój koszt. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy ARM INWESTYCJE Sp. z o.o z 
Inowrocławia o rozłoŜenie na raty ceny ustanowienia słuŜebności na działce gruntu 
ozn. w ewidencji gruntów nr 124/3 obr 2 Barlinka. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek i postanowił rozłoŜyć na raty kwotę za ustanowienia słuŜebności na działce 
gruntu ozn. w ewidencji gruntów nr 124/3 obr 2 Barlinka. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych zam. przy ul. Lipowej 5a 
z informacją o ewentualnym zakupie drogi działka nr 576/44 do podziału z sąsiadem. 
Burmistrz postanowił poinformować zainteresowanych, Ŝe moŜliwe jest zbycie 
przedmiotowej działki na współwłasność, po zmianie uchwały Rady Miejskiej. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych zam. przy ul. Lipowej 
1/5 z informacją o zainteresowaniu wykupu działki nr 576/44. Burmistrz postanowił 
poinformować zainteresowanych, Ŝe moŜliwe jest zbycie przedmiotowej działki na 
współwłasność, po zmianie uchwały Rady Miejskiej. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. wysokości 
ekwiwalentu pienięŜnego dla członka Ochotniczej Sprawy PoŜarnej, który 
uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu poŜarniczym organizowanym 
przez Państwową StraŜ PoŜarną lub gminę. Zaakceptował go pozytywnie i skierował 
do Rady Miejskiej z prośbą o skierowanie na sesję grudniową. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osoby fizycznej z prośbą o sprzedaŜ terenu 
przylegającego do posesji wnioskodawcy przy ul. Strzeleckiej 23 w Barlinku. 
Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z zainteresowanym, celem omówienia 
przedmiotowej sprawy. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o moŜliwość 
kupna części działki nr 780/17 obr. 2 w Barlinku przy ul. Rynek 7. Został zakończony 
proces podziału geodezyjnego działki na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. 
Wodnej 1 i moŜliwe jest zaoferowanie do sprzedaŜy na rzecz właścicieli posesji przy 
ul. Rynek od 4 do 7 przedmiotowego terenu. Burmistrz postanowił zbyć działkę nr 
780/17 i 197/5 na rzecz właścicieli działek przyległych. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedsiębiorstwa WielobranŜowego 
Halina i Stanisław Zwiech z Barlinka z prośbą o rozpatrzenie wprowadzonego zakazu 
wynajmowania sali z OPS na organizowanie uroczystości rodzinnych. Zarządcą sali 
jest Ośrodek Pomocy Społecznej, w związku z czym Burmistrz skierował wniosek do 
Ośrodka, celem rozpatrzenia i wniesienia ewentualnych uwag. 
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11. Burmistrz Barlinka zobowiązał inspektora RG do wystosowania pisma do 
Komendanta Miejsko - Gminnego OSP w Barlinku z zapytaniem o Radnego Romana 
Wilka, czy od 19 listopada 2002 roku zawierane były umowy świadczenia przez niego 
usług, na jakie okresy i na jakie kwoty były zawierane umowy. 

12. Burmistrz Barlinka postanowił zlecić wykonanie mapy z zaznaczonym terenem części 
nieruchomości zabudowanej parkingiem oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 
237/26, połoŜonej w obr. 1 Barlinka na osiedlu Górny Taras ze szczególnym opisem 
połoŜenia w/w części nieruchomości.  

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru dostawcy energii cieplnej do 
Świetlicy Wiejskiej w Rychnowie i Lutówku. Zwrócono się do dwóch firm ( "ZPU 
EKO - ENERGIA" - Sebastian Weraksa; PEC w Barlinku ) o przedstawienie ofert na 
dostawę energii cieplnej do w/w świetlic. Swoją ofertę przedstawiła firma "ZPU EKO 
- ENERGIA" - Sebastian Weraksa, który zaproponował stawkę za ogrzewanie 1m2 - 
5,49 zł brutto. Burmistrz pozytywnie zaopiniował ofertę i postanowił zawrzeć 
stosowną umowę. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami architekta Tomasza Klimka z Gorzowa 
Wlkp. na wykonanie opracowań projektów decyzji o warunkach zabudowy i 
zagospodarowania terenu. Burmistrz przyjął pozytywnie ofertę, co usprawni i skróci 
okres oczekiwania na projekt decyzji. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. utworzenia targowiska miejskiego w 
Barlinku na ul. Dworcowej przy dworcu PKP z jednoczesną likwidacją przy ul. 31 
Stycznia 21. Po analizie Burmistrz postanowił poinformować PGK Sp. z o.o. w 
Barlinku o przedmiotowej propozycji, prosząc jednocześnie o przedłoŜenie koncepcji 
zagospodarowania wskazanego terenu pod targowisko miejskie wraz z podaniem 
kosztów zagospodarowania i podania przybliŜonego terminu wykonania tego 
zagospodarowania. Burmistrz postanowił równieŜ wystąpić do PKP do Szczecina z 
prośbą o dzierŜawę wskazanego terenu. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w spr. wyraŜenia zgody na 
nabycie nieruchomości połoŜonej w m. Dzikowo, ozn. w ewidencji gruntów działka nr 
41/3 o pow. 0,0531 ha. Zaopiniował go pozytywnie i postanowił skierować do Rady 
Miejskiej. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy ARM INWESTYCJE Sp. z o.o. z 
siedzibą w Inowrocławiu z prośba o zaniechanie naliczania odsetek i potraktowanie 
uiszczania naleŜności na ustanowienie słuŜebności jako roczne opłaty przez okres 10 
lat. Po analizie Burmistrz przychylił się do prośby i pozytywnie zaopiniował wniosek. 

18. Burmistrz Barlinka zobowiązał RG do wystosowania pism do wszystkich sołtysów, z 
prośbą o przedstawienie w terminie 2 tygodni preliminarza przeznaczenia 
przyznanych środków budŜetowych. Bez zgody Burmistrza nie będą uruchamiane 
przedmiotowe środki w przypadku, gdy dane zadanie czy zakup, nie były ustalone w 
planach rocznych. 

 
 
 
     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 
 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Przewodniczącego RM w spr. opinii prawnej 

dot. wezwania do usunięcia naruszenia prawa wniesione przez P. Romana Lisa zam. w 
Barlinku przy ul. Leśnej 15/2 w przedmiocie uchylenia uchwały RM w Barlinku Nr 
XXVII/372/2008 z dnia 30 października 2008 r. Burmistrz postanowił uzupełnić projekt 
uchwały w w/w sprawie o opinię prawną i przedłoŜyć Radzie Miejskiej. 
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2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. przy ul. Jeziornej 7b/3 
w Barlinku w spr. wezwania do usunięcia naruszenia prawa na podstawie art. 101 ustawy 
o samorządzie gminnym w części określonej w § 1 ust.1 pkt.6 wskazanego zarządzenia 
Burmistrza Barlinka Nr 140/2008 z dnia 23 października 2008. Burmistrz zasięgnął opinii 
prawnej i postanowił poinformować wnioskodawcę, iŜ przedmiotowe wezwanie jest 
bezzasadne. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą rozliczenia rzeczowego i finansowego umowy 
RB.V.72243-6/07 z dnia 21 stycznia 2008 r. z Przedsiębiorstwem "Pod Sosnami". 
Powołana Komisja porównując stan obecny ze stanem wskazanym w sprawozdaniu 
opisowym z przebiegu spisu z natury na nieruchomościach przy ul. Sportowej stwierdziła 
braki. Burmistrz postanowił wezwać w terminie 7 dni od dnia otrzymania pisma do 
uzupełnienia braków, a takŜe do uregulowania zaległych naleŜności z tytułu czynszu 
dzierŜawnego oraz podatku od nieruchomości. 

4. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonych do oddania w dzierŜawę w drodze bezprzetargowej na rzecz 
dotychczasowego dzierŜawcy działki nr 566/3 o pow. 120 m2, przy ul. Bocznej w 
Barlinku. Stawka czynszowa za dzierŜawę zgodnie z zarządzeniem Burmistrza Barlinka 
nr 36/2008 z dnia 12 marca b/r. 

5. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonych do oddania w dzierŜawę w drodze bezprzetargowej na rzecz 
dotychczasowego dzierŜawcy działki nr 566/3 o pow.185 m2 przy ul. Bocznej w Barlinku. 
Stawka czynszowa za dzierŜawę zgodnie z zarządzeniem Burmistrza Barlinka nr 36/2008 
z dnia 12 marca b/r. 

6. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonych do oddania w dzierŜawę w drodze bezprzetargowej na rzecz 
dotychczasowego dzierŜawcy działki nr 566/3 o pow. 78,75 m2 przy ul. Bocznej w 
Barlinku. Stawka czynszowa za dzierŜawę zgodnie z zarządzeniem Burmistrza Barlinka 
nr 36/2008 z dnia 12 marca b/r. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z umową uŜyczenia pomiędzy Gminą a Klubem 
Sportowym Płonno na nieruchomość ozn. w ewidencji gruntów działką nr 68 o pow. 
1,2700 ha obr. Płonno na czas nieoznaczony. Zgodnie z uchwałą RM Nr XXXI/407/2008 
z dnia 27 listopada 2008 r. Burmistrz postanowił podpisać przedmiotową umowę. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z umową uŜyczenia pomiędzy Gminą a Klubem 
Sportowym Iskra Lutówko na nieruchomość oznaczoną w ewidencji gruntów działką nr 
361/5 o pow. 0,8000 ha obr. Równo na czas nieoznaczony. Zgodnie z uchwałą RM Nr 
XXXI/408/2008 z dnia 27 listopada 2008 r. Burmistrz postanowił podpisać przedmiotową 
umowę. 

9. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. sprzedaŜy nieruchomości - lokalu 
mieszkalnego- stanowiącej przedmiot własności Gminy Barlinek, w drodze 
bezprzetargowej, na rzecz najemcy. Przedmiotem są lokale mieszkalne: 
- nr 6 połoŜony w budynku mieszkalnym nr 3 w Moczkowie przy ul. Myśliborskiej 3, ozn. 
działką nr 115/19 o pow. 0,0913 ha 
- nr 13, połoŜony w budynku mieszkalnym nr 3 w Barlinku przy ul. Chmielnej 3, ozn. 
działką nr 158 o pow. 0,0544 ha 
- nr 19, połoŜony w budynku mieszkalnym nr 9 w Barlinku przy ul. Koziej 9, ozn. działką 
nr 137 o pow. 0,0327 ha 
- nr 2, połoŜony w budynku mieszkalnym nr 6 w Barlinku przy ul. Przemysłowej 6, ozn. 
działką nr 787/34 o pow. 0,2012 ha 
- nr 6, połoŜony w budynku mieszkalnym nr 6 w Barlinku przy ul. Przemysłowej 6, ozn. 
działką nr 787/34 o pow. 0,2012 ha 
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10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z planem inwestycyjnym i propozycją finansowania ze 
środków pozyskanych z objęcia nowych udziałów w spółce PGK w Barlinku. 
Zaakceptował plan pozytywnie, przyjął stosowną uchwałę i postanowił skierować ją do 
Rady Miejskiej z prośbą o ujęcie na sesji styczniowej 2009 roku. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedsiębiorstwa Wodociągowo - 
kanalizacyjnego w organizacji "Płonia" Sp. z o.o. w spr. udzielenia zezwolenia na 
prowadzenie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków w 
Gminie Barlinek. Burmistrz pozytywnie zaakceptował wniosek i postanowił skierować go 
do Rady Miejskiej łącznie z regulaminem. 

12. Burmistrz postanowił wystosować pismo do Policji w Barlinku o zwrócenie uwagi na 
parkowanie w miejscach niedozwolonych, a w szczególności miejscach nieutwardzonych 
zagospodarowanych zielenią. Ewentualne rozpatrzenie sprawy zagospodarowania skweru 
połoŜonego przy posesji Gorzowskiej 12 w pasie drogi wojewódzkiej moŜe nastąpić po 
uchwaleniu budŜetu na zieleń na rok 2009. Jednocześnie Burmistrz zobowiązał inspektora 
RGM o kontakt z Panem Mieczysławem Marciniakiem, gdyŜ Rada Seniorów z 
Ebersvalde zadeklarowała nieodpłatną pomoc związaną z pracami zagospodarowania 
terenów zielenią na terenie Barlinka. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycję nałoŜenia grzywny na osobę fizyczną zam. 
Strąpie 9/4 w celu przymuszenia do zawarcia umowy na odbiór odpadów komunalnych 
stałych przez podmiot gospodarczy świadczący tego rodzaju usługi. Po analizie Burmistrz 
postanowił wystosować pismo do sołtysa o interwencję w przedmiotowej sprawie. W 
przypadku braku zawarcia stosownej umowy na odbiór odpadów komunalnych stałych 
przez podmiot gospodarczy świadczący tego rodzaju usługi, gmina będzie musiała iść do 
drogę restrykcyjną 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zabezpieczenia przed dewastacją obiektów 
połoŜonych przy ul. Jeziornej 7. Burmistrz wyraził zgodę na wydatkowanie środków 
pienięŜnych z budŜetu Gminy w celu wynajęcia firmy do dozoru doraźnego budynków 
administrowanych przez Barlineckie TBS oraz PGK Sp. z o.o. od okresu 
przedświątecznego do dnia rozstrzygnięcia przetargu na oddanie w dzierŜawę terenu 
"Starego Tartaku" (otwarcie ofert 27.03.2009). Miesięczny koszt to kwota 1800,00 zł plus 
VAT. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. stanu przebiegu granicy nieruchomości, 
działka nr 394 - drogi stanowiącej własność Gminy Barlinek. Z wyników analizy 
materiałów geodezyjnych będących w zasobie ODG i K w Myśliborzu przez geodetę H. 
Kądziołkę wynika, iŜ istnieją rozbieŜności w ustaleniu granicy nieruchomości ozn. działką 
nr 394 połoŜonej w obr. Rychnów. Z danych geodezyjnych wynika, Ŝe istnieje błąd w 
ustaleniu punktu granicznego w operacie pomiarowym obr. Moczkowo. Burmistrz 
postanowił podjąć postępowanie rozgraniczeniowe na wniosek Gminy. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją o popełnionych błędach w wydanej decyzji 
o Środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia polegającego 
na uzbrojeniu terenów na Osiedlu Górny Taras w Barlinku obr. 1 o pow. ok. 1,8 ha 
połoŜonych przy ul. Kombatantów, Szosowej i Moniuszki z dnia 06 listopada 2008 roku. 
Burmistrz poinformował pracowników odpowiedzialnych za przygotowanie 
przedmiotowej decyzji, iŜ będzie dochodził wobec nich roszczeń, gdy błędy będą rodziły 
skutki finansowe bądź prawne dla Gminy. Burmistrz zobowiązuje pracowników do 
potraktowania sprawy priorytetowo, aby nowa prawidłowa decyzja wydana była w 
terminie do 15 stycznia 2009 roku. 

17. Burmistrz Barlinka postanowił przekazać dokumentację dot. szlaków Nordic Walking 
RGM w ilości 2 egzemplarzy, w tym 1 dla PGK Sp. z o.o. w Barlinku celem utrzymania 
czystości i droŜności traktów pieszych. 
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18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych z prośba o scedowanie 
umowy dzierŜawy gruntu połoŜonego w Barlinek na działce nr 195 przy ul. Rynek 2 na 
rzecz nowego właściciela kiosku. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek i wyraził 
zgodę na cesję umowy. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej dotyczącego 
wydzierŜawienia części działki nr 660/1 obr 2 m. Barlinek przy ul. Sportowej w związku z 
wysokim kosztem dzierŜawy oraz w związku z rezygnacją prowadzenia działalności 
gospodarczej. Po analizie Burmistrz postanowił skierować projekt uchwały o dzierŜawę 
części działki nr 660/1 obr 2 o pow. 26 m2 w drodze bezprzetargowej z jednoczesnym 
uchyleniem obowiązującej uchwały dot. dzierŜawy przedmiotowego terenu. Burmistrz 
równocześnie podjął zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej 
do oddania w dzierŜawę w drodze bezprzetargowej na rzecz właściciela działki sąsiedniej, 
połoŜonej w obr. 2 w Barlinku przy u. Sportowej. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych dot. prośby rozwiązania 
umowy dzierŜawy nieruchomości oznaczonych w ewidencji gruntów działkami nr 53/10 i 
53/12 połoŜnych w obrębie Mostkowo gm. Barlinek w związku z nabyciem przez 
dotychczasowych dzierŜawców nieruchomości gruntowej wraz z zabudowaniami w w/w 
miejscowości. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek i wyraził zgodę na powyŜsze.  

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustalenia wysokości wadium oraz 
postąpienia na przetarg nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 143 o 
pow. 1,01 ha połoŜonej w obrębie Łubianka. Burmistrz wyznaczył wadium w wysokości 
200,00 zł, postąpienia natomiast w wysokości 1,00 zł 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dzierŜawy nieruchomości oznaczonych w 
ewidencji gruntów działka nr 146 ( obręb Płonno ) oraz cz. działki nr 205/6 w obrębie 2 
m. Barlinek. Burmistrz postanowił skierować stosowny projekt uchwały dot. dzierŜawy 
wskazanego terenu w drodze przetargu nieograniczonego. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dzierŜawy działki nr 11 o pow.12,75 m 2 
dzierŜawionej przez Panią Bernardę Kapuśniak zam. przy ul. Św. Bonifacego 24 a, która 
odmówiła podpisania umowy a takŜe wydania części nieruchomości. Burmistrz 
postanowił wyznaczyć kolejny termin przejęcia przedmiotowej nieruchomości. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Rady Nadzorczej PGK Sp. z o.o. w spr. 
zmiany zasad wynagradzania Zarządu o Głównego Księgowego PGK Spółki z o.o. w 
Barlinku wraz z wnioskiem o przyznanie premii za II kw. 2008 r. ustalonych uchwała 
Zgromadzenia wspólników z dnia 17 czerwca 2004 r. Postanowił przyznać Prezesowi 
Zarządu premie w wys. 15% wynagrodzenia miesięcznego. Sprawę zmiany zasad 
wynagradzania rozpatrzy w terminie późniejszym. 

 
 
V    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych 
 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycjami tematów sesyjnych na 2009 rok, 

przedstawionych przez poszczególnych Kierowników w/m i zaakceptował je pozytywnie. 
Jednocześnie Burmistrz postanowił wprowadzić w miesiącach lutym bądź marcu temat 
sesyjny dot. stanu i planu dróg gminnych, powiatowych i wojewódzkich. 

2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. wyznaczenie dodatkowych wolnych dni od 
pracy w 2009 roku w Urzędzie Miejskim w Barlinku. 

3. Burmistrz Barlinka zobowiązał pracowników Urzędu Miejskiego, aby pod kaŜdym 
wychodzącym pismem z UM była adnotacja kto sporządził dane pismo i podpis 
kierownika, Ŝe je sprawdził. KaŜdy pracownik ponosi odpowiedzialność, za sporządzanie 
wszelkich pism. 
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4. Burmistrz Barlinka zobowiązał kadrę kierowniczą i wszystkich pracowników o złoŜenie 
oświadczenia o prowadzeniu działalności gospodarczej własnej bądź współmałŜonka. 

5. Burmistrz Barlinka zobowiązał Kierowników Referatów w/m do przestrzegania planów 
urlopowych. Urlop poza planem ma być indywidualnie uzgadniany z Burmistrzem. 

 
 
     VI     W zakresie spraw oświaty 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zestawieniem zwrotu kosztów kształcenia 

młodocianych pracowników- listę firm ubiegających się o dofinansowanie dla 
uczniów za rok 2008. 

2. Burmistrz Barlinka zobowiązał kierownika ROś o poinformowanie dyrektorów szkół o 
planowaniu przez Burmistrza wprowadzenia określonych kwot do budŜetu na 2009 
rok na zadania w jednostkach oświatowych. Jednocześnie Burmistrz postanowił 
zorganizować spotkanie z dyrektorami szkół, celem omówienia planów remontowych 
w szkołach na 2009 roku. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. organizacji ferii zimowych we 
wszystkich gminnych szkołach. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją Wojewody Zachodniopomorskiego dot. 
rozstrzygnięcia nadzorczego w spr. uchwały określającej zasady wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Barlinek. 

 
 

VII     W zakresie spraw ABI, OPS, BOK, PGK,PEC,BTBS 
 

1.  Burmistrz Barlinka zapoznał Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej i Dyrektora 
Barlineckiego Ośrodka Kultury z wnioskiem Komisji Finansowo - BudŜetowej z dnia 
08 grudnia b/r  dot. zmian w budŜecie na 2009 rok. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. podpisania nowej umowy na dostawę 
informatycznych materiałów eksploatacyjnych. Wartość zamówienia nie przekroczy 
kwoty 14.000,00 EURO, nie ma więc obowiązku stosowania ustawy prawo zamówień 
publicznych z dnia 29 stycznia 2004n r. Burmistrz postanowił wystosować pisma do 
firm o złoŜenie ofert i wybrać ofertę najkorzystniejszą. Jednocześnie Burmistrz 
postanowił dalej współpracować z firmą P.H.U. serwis kopiarek Jacek Stalmach z 
Barlinka przy dostawie zregenerowanych tonerów do drukarek laserowych. i podpisać 
z firma stosowną umowę. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 
w okresie międzysesyjnym. 

 
     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 
następujące spotkania: 
 
1. Odbyło się spotkanie z sołtysami, na którym podsumowano działalność w roku 2008 i 

omówiono załoŜenia na rok 2009. 
2. Odbyło się spotkanie z firmą Netto, gdzie omówiono warunki dzierŜawy obiektu. 
3. Uczestniczono w 1- wszym Walnym Zgromadzeniu Przedsiębiorstwa Wodno - 

Kanalizacyjnego "Płonia", na którym podjęto uchwały w sprawie: 
      - zatwierdzenia Regulaminu Rady Nadzorczej Przedsiębiorstwa  
      - zatwierdzenia Regulaminu Zarządu Przedsiębiorstwa 
      - zatwierdzenia Regulaminu Organizacyjnego Przedsiębiorstwa 
      - ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Rady Nadzorczej Przedsiębiorstwa  
4. W związku z ogłoszeniem naboru wniosku na realizację projektu "Komunikacja", odbyło 

się spotkanie w Starostwie Powiatowym, na którym omówiono harmonogram 
przygotowania dokumentów i termin złoŜenia przedmiotowego wniosku. 

5. Odbyło się spotkanie z Pracownią Projektową "Afix", na którym ustalono wstępną 
koncepcję zagospodarowania parku oraz infrastruktury sportowej na cele społeczno - 
kulturalne, rekreacyjne i sportowe wsi Mostkowo. 

6. Uczestniczono w spotkaniu Noworocznym z mieszkańcami Mostkowa. 
7. Wzięto udział w spotkaniu z uczestnikami wyprawy do Nepalu.  


